
Rondvraag n.a.v. beantwoording van PvdA-vragen over de toeslagenaffaire door wethouder De Haas

Inleiding

In de nagekomen schriftelijke beantwoording van de PvdA vragen meldt wethouder De Haas onder 
meer dat er via de VNG/Belastingdienst bericht ontvangen is waaruit blijkt dat het (tot nog toe) in 
onze gemeente om 6 ouders gaat, waarvan er twee acuut/prioritair zijn. Volgens wethouder De Haas 
hoeft de gemeente geen advertentie te zetten waarin de gemeente gedupeerden oproept om 
contact op te nemen met de gemeente omdat de Belastingdienst de mensen hier al op wijst. Voorts 
meldt de wethouder dat het niet van belang is of inwoners slachtoffer zijn van de toeslagenaffaire of 
anderszins met schuldproblematiek te maken hebben: de gemeente biedt iedereen zo goed mogelijk 
hulp.

In een brief van 6 november 2020 schrijft de VNG aan de gemeenten dat er tussen de 
staatssecretaris en de VNG afspraken gemaakt zijn over de randvoorwaarden waaronder gemeenten 
de benodigde ondersteuning aan de gedupeerde ouders kunnen bieden. Daarin wordt ook melding 
gemaakt van financiële ondersteuning door het kabinet hiervoor. Op 26 november 2011 heeft het 
ministerie van Financiën de financiële regeling bekend gemaakt. Daarin staat dat Westerveld (op dat 
moment) 4 gedupeerden telt en dat de gemeente een bedrag van € 5.251,22 krijgt voor de 
ondersteuning van de gedupeerden.

De positie van de gedupeerden is niet per definitie gelijk aan de positie van andere mensen met 
schuldenproblematiek. Het kabinet scheldt schulden van de gedupeerden kwijt en roept andere 
instanties (zoals banken, woningbouwverenigingen en nutsbedrijven) op om ook over te gaan tot 
kwijtschelding. Dat alles omdat de gedupeerden door de schuld van de overheid in de problemen zijn 
geraakt. Het kan het college ontgaan zijn, maar het kabinet is hierom afgetreden. Niet voor niets is er 
een financiële regeling in het leven geroepen om gemeenten in staat te stellen de gedupeerden te 
ondersteunen. Het is, kortom, ook een zaak van de gemeente om een stapje harder te lopen voor 
deze groep. Daaronder schaart onze fractie zich ook uitdrukkelijk achter het verzoek van de PvdA 
Westerveld om gedupeerden via de gemeentelijke advertentie op te roepen om zich bij de gemeente 
te melden. 

Vraag

Is het college bereid, gezien de schandelijke behandeling die de gedupeerden door de overheid 
hebben ondergaan én de financiële steun die de gemeente heeft ontvangen, extra inspanningen voor 
deze groep te doen en hierbij de afspraken die tussen kabinet en VNG gemaakt zijn te volgen? 
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